
Protokoll fört vid årsmöte  

Högsbyortens Biodlarförening 

24 11 17 

 

§ 1   Årsmötet öppnas 

§ 2   Val av mötesfunktionärer: 

Ordförande – Lars-Villy Johansson  

Sekreterare – Ulla Digréus 

Justerare - Kjell Runnsjö 

Justerare – Jerry Johansson 

§ 3   Mötet godkänns vara behörigt utlyst 

§ 4   Dagordningen godkänns 

§ 5   26 medlemmar närvarade 

§ 6   Verksamhetsberättelsen berättades i korta ordalag av Karl-Johan 
Johansson. Den fanns även att läsa som bilaga till dagordningen. Inga 
ändringar gjordes. Bokslut och Revisionsberättelse flyttades till ett extra 
årsmöte vid ett senare tillfälle. 

§ 7   Frågan om ansvarsfrihet flyttades till extra årsmötet. 

§ 8   Val av styrelse:  

Nyval:  

Ordförande (1 år) - Karl-Johan Johansson 

Ledamöter (2 år) – Kjell Digréus 

                                       Magnus Kvillegård 

                                       Mattias Andersson 

Pågående Ledamot (år 2)        Per-Olof Lindeborg 

Till vice ordförande valdes Kjell Digréus 



§ 9   Funktionärer och arbetsgrupper valdes gruppvis enligt bilaga. 

§ 10   Företrädare gentemot Högsby Sparbank är Ordföranden Karl-Johan 
Johansson samt Kassör Bianca Michel, var för sig. 

§ 11   Val av revisorer:  

 Ordinarie - Lars Villy Johansson 

                         Åke Gustavsson 

Ersättare – Per Johansson 

§ 12  Val av valberedning: 

 Sammankallande – Ing-Britt Säll 

 Ledamot – Susanne Olsson 

§ 13   Val av ombud till Södra Kalmar biodlarditrikts årsmöte 2025: 

Ordinarie – Kjell Digréus 

                        Torbjörn Götesson 

Ersättare – Mattias Andersson 

                        Bianca Michel 

§ 14  Medlemsavgiften för Högsbyortens biodlarförening beslutas fortsatt 
vara 0 kr. 

§ 15  Verksamhetsplanen för år 2025 godkändes. Förslag till ytterligare 
aktiviteter gavs. Detta tas upp i Övriga frågor. 

§16  Budgeten gås igenom vid ett senare tillfälle (se § 6). 

§ 17  Mötet beslutar att föreningens honungspriser ska vara oförändrade 
kommande år.  

§ 18   Övriga frågor: 

                En ny Hemsida skapas. Den nuvarande avslutas. 

• En av föreningens åtelkameror används inte. Mötet gav Karl-Johan i 
uppdrag att sälja densamme. 



• Förslag till medlemsresa till Örö. Styrelsen undersöker 
möjligheten. 

• Förslag på föreläsning på ämnet sensorik. Styrelsen undersöker. 
• Många medlemmar påtalade att vi bör visa tidigare Ordförande 

Veine Jernemalm och hans hustru Ann-Marie Hagelin stor 
tacksamhet och ära för det enorma arbete och omsorg de givit 
föreningen under många år, genom att inhandla en gåva. Förslaget 
bifölls enhälligt. Ing-Britt Säll får uppdraget. 

§ 19   Mötesordföranden avslutar mötet. 

 

 

 

Justeras 

                                                                               Vid protokollet 

 

    Ordförande                                                          Sekreterare 

 

 

 

 

Justerare                                                                Justerare 


